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ROM.0002.XVI.2025.III 

Rada Gminy Kaliska 

Sesja Rady Gminy Kaliska  

 

Projekt protokołu nr XVI/2025 

XVI Sesja Rady Gminy Kaliska w kadencji 2024-2029, która odbyła się dnia                              

29 kwietnia 2025 roku w Sali Narad Urzędu Gminy Kaliska. 

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2025 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:37 

tego samego dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Wiesława Babińska 

2. Piotr Cywiński 

3. Józef Dywelski 

4. Kazimierz Głodek 

5. Ilona Guzińska 

6. Janina Knitter 

7. Lucyna Koper 

8. Marian Kujawski 

9. Zbigniew Malinowski 

10. Marlena Narloch – nieobecna na sesji 

11. Grzegorz Pawłowski 

12. Jerzy Piotrzkowski 

13. Marek Romanów 

14. Zbigniew Szarafin 

15. Zbigniew Toporowski 

 

1. Otwarcie XVI Sesji Rady Gminy Kaliska. 

Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin o godz. 15:30 otworzył XVI Sesję Rady Gminy 

Kaliska.  

W sesji uczestniczyli: 

 - radni Rady Gminy Kaliska - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu dostępnego w biurze obsługi Rady Gminy Kaliska w Urzędzie Gminy Kaliska.  

 - pracownicy Urzędu Gminy Kaliska oraz zaproszeni goście - lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu dostępnego w biurze obsługi Rady Gminy 

Kaliska w Urzędzie Gminy Kaliska. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin  stwierdził, iż na Sali Narad obecnych jest                        

14 radnych, co wobec ustawowego składu rady stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – przeszedł do punktu zatwierdzenia 

porządku obrad po czym poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

 W wyniku głosowania zatwierdzono porządek obrad 14 głosami „za”. 

4. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się w dn. 

26.03.2025 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin poinformował radnych, iż nie 

naniósł poprawek i zaakceptował projekt protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kaliska, która 

odbyła się dnia 26 marca 2025 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się w dn. 26.03.2025 r. 



3 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

5. Informacja z realizacji wniosków złożonych podczas XV Sesji Rady Gminy Kaliska. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin - poinformował, że informację z 

realizacji wniosków złożonych podczas XV Sesji Rady Gminy Kaliska radni otrzymali z 

materiałami na sesję.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Gminy Kaliska Ilona Guzińska odniosła się do drugiej części wypowiedzi, gdzie 

uzasadniono, iż uchwałą z dnia 27 listopada 2024 roku będzie odbierany tylko jeden worek 

odpadów BIO, natomiast w tej uchwale nie jest zapisane kto ma dostarczać do PSZOKu odpady 

BIO. Poprosiła, aby pomyśleć o zorganizowaniu dowozu do punktu PSZOK odpadów BIO przez 

gminę.  

 

Radny Gminy Kaliska Zbigniew Malinowski zwrócił uwagę, że ma być pociągnięta linia 

energetyczna do nowobudowanego żłobka i jak to ma się do całego elementu nowoczesności? 

 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Kaliska w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Sławomir Janicki uzupełnił swoje sprawozdanie o odbyte spotkania po 

sporządzeniu ww. informacji. 

 

7. Informacje na temat prac Komisji Problemowych w okresie międzysesyjnym: 

 a) Komisja Rewizyjna 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Malinowski - poinformował, iż komisja  

spotkała się w okresie międzysesyjnym w dniu 17 kwietnia 2025 r. 

 b) Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska poinformowała, iż posiedzenie komisji odbyło się dnia 28 kwietnia 2025 r. oraz 

przedstawiła zakres jakim zajmowała się komisja w trakcie spotkania. 

 c) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Kazimierz Głodek 

poinformował, iż komisja spotkała się 09 kwietnia 2025 r. oraz przedstawił zakres jakim 

zajmowała się komisja. 

8. Informacja na temat realizacji planów pracy GOPS, ŚDS oraz GOK w Kaliskach za rok 

ubiegły. 

Wywiązała się dyskusja między Radny Gminy Kaliska Z. Toporowskim, Kierownikiem 

GOPS Kaliska M. Korda i Wójtem Gminy Kaliska S. Janickim dotycząca schematu tabelek płci 

męskiej w wieku od 60-64 lat. 

 

9. Ocena realizacji inwestycji w Gminie w 2024 roku. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – omówił najważniejsze inwestycje realizowane w gminie w 

2024 roku. 

10. Gospodarka odpadami w Gminie Kaliska – próba nowych rozwiązań w 2025 roku. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – omówił radnym wyliczenia, które zostały dołączone do 

materiałów na sesję.   

Radny P. Cywiński – powiedział, że od września 2024 roku trwa dyskusja bądź właśnie nie trwa 

dyskusja, on próbuje różnymi metodami apelować, nawet metodami internetowymi, na które 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska powiedział, że nie będzie reagował. Następnie dodał, że 

ciągle nie ma kluczowego czynnika/ tematu. Dlaczego boimy się zapytać mieszkańców? Czy coś 

się wtedy wydarzy? Czy będzie to nie po myśli Pana Wójta i się wtedy w jakiś sposób narazimy?  

Ta sytuacja trwa już długo, on wiele razy sugerował, prosił, zastanawiał się i z resztą nie tylko on, 

a w zasadzie nic się nie wydarzyło, jeśli chodzi o zapytanie mieszkańców, przedsiębiorców i 

letników, co na ten temat myślą. Zdaje on sobie sprawę z tego, że będą osoby, które chciałyby 

mieć wszystko za darmo, ale są też osoby, które konstruktywnie podejdą do tematu i zastanowią 

się razem z nimi, ale trzeba ich o to zapytać.  

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – odpowiedział Radnemu P. Cywińskiemu, 

że on jest odpowiedzialny za pracę rady gminy, a nie za konsultacje społeczne, za to odpowiada 

wójt.  
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Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – powiedział, że jest to duże niezrozumienie i wpychanie w 

usta komuś czegoś, że coś idzie zrobić inaczej albo zróbcie inaczej, bo ja widzę potencjał. Radny 

nigdy nie pochylił się nad tym żeby po prostu wskazać sposób, tyle się tłumaczyło, że opłaty za 

pojemnik, które są w naszym regulaminie nie mogą być niższe. Tutaj żadna konsultacja, jedynie 

wykluczenie bądź wyjście dobrowolne z systemu spowoduje, że dany przedsiębiorca będzie 

płacił mniej, bo niższych stawek w naszej gminie nie można ustalić. To jest wyciąganie ręki do 

przedsiębiorców i do wszystkich. Nikt nikogo w systemie na siłę nie trzyma. Każdy może z niego 

wystąpić. Powiedział też, że letnicy są zadowoleni ponieważ mają najniższą możliwą stawkę za 

odpady. Następnie wytłumaczył jak nalicza się wszystkie stawki. Dodał, że jeśli ktoś zaproponuje 

sposób, który spełni te wymagania to komisję na pewno będą nad tym dyskutować i przedstawi 

się też ten pomysł mieszkańcom.  

Wytłumaczył również Radnej I. Guzińskiej, że gmina nie może odbierać odpadów BIO poprzez 

przejechanie pojazdu komunalnego i odwiezienia ich na PSZOK, wymagane są do tego specjalne 

licencje i zezwolenia. Więc to nie jest tak, że gmina nie chce, tylko gmina po prostu nie może 

tego zrobić.  

Radna I. Guzińska – odniosła się do wójta, mówiąc że może ma on rację, że ona wielu rzeczy 

nie rozumie, ale też ma takie prawo, ponieważ jest radną od krótkiego czasu i nie zna się na wielu 

sprawach. Później powiedziała, że radni w listopadzie podjęli uchwałę, że trzeba dopłacić do 

odpadów bo są zadłużone na dwieście tysięcy. Nie jest ona pewna, ale wydaje jej się, że całą 

jesień mówi się o dyskusji jak rozwiązać gospodarkę odpadami. Radny Z. Toporowski nawet 

mówił o tym, aby może inna firma była brana pod uwagę przy rozwiązaniu tego. Wtedy wójt 

odpowiedział, że nie ma takiej możliwości ponieważ umowa z firmą Koltel zawarta jest do roku 

2028.  

Poprosiła o przedstawienie, które firmy stawały do przetargu i jakie były stawki.  

 

Wywiązała się dyskusja w przedmiocie sprawy, w której udział wzięli Radna I. Guzińska, Wójt 

Gminy Kaliska S. Janicki, Radny Z. Toporowski, Radny P. Cywiński, Radna W. Babińska, 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – ogłosił 10 min przerwy.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy K. Liczywek – omówiła projekt uchwały.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 b) dyskusja 
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Radny G. Pawłowski – zapytał dlaczego zwiększa się wypłatę diet radnych, jeżeli jeszcze nie 

mamy uchwały, nie wiemy czy ta uchwała w ogóle zostanie podjęta? Bo chyba najpierw powinny 

zostać podjęte uchwały, a dopiero później powinna być wprowadzona zmiana w budżecie, 

ponieważ na ten moment stan rzeczy jest niewiadomy. Czy Pani mecenas to potwierdza?    

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – odniósł się do pytania Radnego G. Pawłowskiego.  

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – zapytał Radnego G. Pawłowskiego czy 

odpowiedź wójta jest wystraczająca?  

Radny G. Pawłowski – odpowiedział, że nie i poprosił o ścisłe określenie, czy to zwiększenie  

środków na wypłatę diet radnych wynika z przyszłych uchwał, które pojawiły się na dzisiejszej 

sesji? Prosi o odpowiedź tak bądź nie.  

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – odpowiedział, że najprawdopodobniej może się tak zdarzyć, 

że tych środków zabraknie. Uchwałę budżetową przygotowuje wójt i skarbnik. W związku z tym, 

jeśli ktoś uważa, że nie powinna być przyjęta może zagłosować przeciw.   

 

Wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli Radny G. Pawłowski, Przewodniczący Rady 

Gminy Kaliska Z. Szarafin, Radny Z. Toporowski, Wójt Gminy Kaliska S. Janicki, Skarbnik 

Gminy Kaliska K. Liczywek.  

 

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Lucyna 

Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew 

Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Cywiński, Grzegorz Pawłowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 12 głosami „za” oraz 2 głosami ,,wstrzymującymi się’’ podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/99/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Kaliska na 2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska 

na lata 2025-2037. 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik Gminy K. Liczywek – omówiła projekt uchwały.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 b) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji. 

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska na lata 

2025-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” o podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/100/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska na lata 2025-2037. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 7 

maja 2024r. w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Kaliska. 

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

    b) dyskusja 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – wyjaśnił skąd na dzisiejszej sesji pojawił się projekt takiej 

uchwały. 

Radny P. Cywiński – powiedział, że on osobiście nie widzi potrzeby, aby był powołany drugi 

Wiceprzewodniczący. Dlatego pyta on jaka potrzeba za tym stoi? Czy wynika to z ogromu pracy?  

Radny M. Romanów – powiedział, że Klub ,,Nasze Piece i okolice’’ ponowił wniosek z II Sesji 

Rady Gminy Kaliska.  

Radny G. Pawłowski – powiedział, że rzeczywiście taka sytuacja miała miejsce na II Sesji Rady 

Gminy Kaliska, ale wtedy ten wniosek został odrzucony. Więc co się od wtedy zmieniło? 

Poprosił o podanie kwoty, ile będzie kosztowała nas taka zmiana?  

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – udzielił odpowiedzi Radnemu G. 

Pawłowskiemu.  

Radna I. Guzińska – powiedziała, że ona również nie widzi potrzeby powołania drugiego 

Wiceprzewodniczącego bo razem za tym idą konsekwencje finansowe.  

Radny Z. Toporowski – powiedział, że każdy ma prawo oddania głosu ,,za’’ bądź ,,przeciw’’. 

Osoby, które wtedy chciały drugiego Wiceprzewodniczącego teraz są przeciwne. Klub z Pieców 

chce mieć również swojego przedstawiciela.  

Wywiązała się dyskusja w przedmiocie sprawy, w które udział wziął Radny P. Cywiński, 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin, Radny M. Romanów, Radna I. Guzińska.  

   c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 7 maja 

2024r. w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Kaliska 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Janina Knitter, Marian Kujawski, 

Zbigniew Malinowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew 

Toporowski 

PRZECIW (4) 

Piotr Cywiński, Ilona Guzińska, Lucyna Koper, Grzegorz Pawłowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” o podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/101/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr I/2/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 7 maja 2024r. w sprawie ustalenia 

liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Kaliska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Kaliska 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – powiedział, że należy najpierw 

przegłosować regulamin.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Kaliska 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Kaliska w obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” przyjęła regulamin głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Kaliska. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – zaproponował, aby skład Komisji 

Skrutacyjnej był taki jak na początku kadencji, tj. Radny Z. Malinowski, Radna W. Babińska oraz 

Radny J. Piotrzkowski.   

Radni wskazani przez Przewodniczącego Rady wyrazili zgodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – poinformował, iż należy przegłosować 

skład Komisji Skrutacyjnej.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia składu Komisji Skrutacyjnej w składzie Radny Z. Malinowski, Radna W. Babińska, 

Radny J. Piotrzkowski 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Kaliska w obecności 14 radnych, 

14 głosami „za” przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej w następującym składzie: Radna Wiesława 

Babińska, Radny Zbigniew Malinowski oraz Radny Jerzy Piotrzkowski. 

Radny Z. Malinowski – poinformował, iż to on został wybrany Przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej.  

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Nie podjęto opiniowania projektu uchwały. 

 b) dyskusja 

Radny Z. Toporowski – zgłosił kandydaturę Radnego M. Romanowa oraz uzasadnił swój 

wybór.  

Radny M. Romanów – wyraził  zgodę.  

Radny P. Cywiński – zgłosił kandydaturę Radnego Z. Toporowskiej uzasadniając swój wybór.  

Radny Z. Toporowski – podziękował za uznanie, ale nie wyraził zgody. 

Radny K. Głodek – poparł kandydaturę Radnego M. Romanów.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Z. Malinowski – przeszedł do głosowania, wywołując 

każdego radnego po kolei.  

Po głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej M. Malinowski – poprosił o 5 min 

przerwy, aby komisja mogła przeliczyć głosy i przygotować protokół.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Z. Malinowski – odczytał wyniki głosowania, w 

których Radni Rady Gminy Kaliska wybrali na drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Kaliska wybrali Radnego M. Romanów.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kaliska M. Romanów – podziękował radnym.  

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – poinformował, że na jego ręce złożone 

zostało pismo o rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kaliska M. Romanów ze składu 

Komisji Rewizyjnej.  

 c) podjęcie uchwały 

Po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska w obecności 14 radnych podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/102/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

stwierdzenia wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kaliska. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin zgłosił wniosek o 

rozszerzenie porządku obrad o w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2024 Rady Gminy Kaliska z 

dnia 15 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu oraz wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad o Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2024 Rady Gminy 

Kaliska z dnia 15 maja 2024r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu oraz 

wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

Po przegłosowaniu porządek obrad kształtował się następująco; 

1. Otwarcie XVI Sesji Rady Gminy Kaliska. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Kaliska, która odbyła się w dn. 26.03.2025 r. 

5. Informacja z realizacji wniosków złożonych podczas XV Sesji Rady Gminy Kaliska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Kaliska w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacje na temat prac Komisji Problemowych w okresie międzysesyjnym: 

1) Komisja Rewizyjna 

2) Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

3) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

8. Informacja na temat realizacji planów pracy GOPS, ŚDS oraz GOK w Kaliskach za rok 

ubiegły.  

9. Ocena realizacji inwestycji w Gminie w 2024 roku.  
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10. Gospodarka odpadami w Gminie Kaliska – próba nowych rozwiązań w 2025 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2025 rok. 

1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska 

na lata 2025-2037. 

1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/2/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 7 

maja 2024r. w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Kaliska 

1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Kaliska 

1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie 

Zrzeszenie Sędziów ,,AEQUITAS’’ z siedzibą w Łodzi. 

1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kaliska.  

1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Czarna Woda dotyczącego przejęcia przez Gminę Kaliska od 

Gminy Czarna Woda zadania w zakresie zapewnienia uczniowi z niepełnosprawnością 

transportu i opieki w czasie przewozu do placówki - Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-

Wychowawczego w Piecach. 

    1) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

2) dyskusja 

3) podjęcie uchwały 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 15 

maja 2024r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu oraz wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego komisji. 
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1) dyskusja 

2) podjęcie uchwały 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Kaliska. 

21. Zakończenie Sesji. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie 

Zrzeszenie Sędziów ,,AEQUITAS’’ z siedzibą w Łodzi. 

 Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek przedstawił projekt uchwały. 

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 b) dyskusja 

Radny G. Pawłowski – powiedział, że chciałby się zapoznać z tą petycją, bo patrząc na swoją 

pocztę jej nie widzi.  

Radny K. Głodek – przekazał petycję Radnemu G. Pawłowskiemu.  

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarafin – ogłosił 5 minut przerwy.  

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie 

Sędziów ,,AEQUITAS’’ z siedzibą w Łodzi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek 

Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Pawłowski 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 13 głosami „za” oraz 1 głosem ,,wstrzymującym się’’ o podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/103/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów ,,AEQUITAS’’ z 

siedzibą w Łodzi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kaliska. 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek omówił projekt uchwały. 

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 b) dyskusja 

Wywiązała się dyskusja w przedmiocie sprawy, w której udział wzięli Radny Z. Toporowski, 

Adwokat K. Jagielska – Gałązka, Radny P. Cywiński, Radny K. Głodek, Radny G. Pawłowski, 

Radna I. Guzińska, Radny Z. Malinowski.  

Radny P. Cywiński – złożył wniosek formalny dotyczący wyjaśnienia jaki jest obieg 

dokumentów, które wpływają do biura rady (wydanie regulaminu), aby radny mógł wiedzieć 

czego może się spodziewać, gdy wpływa jakieś pismo.  

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kaliska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wiesława Babińska, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina Knitter, Marian 

Kujawski, Zbigniew Malinowski, Jerzy Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, 

Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (1) 
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Piotr Cywiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Lucyna Koper, Grzegorz Pawłowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 11 głosami „za”, 2 głosem ,,wstrzymującym się’’ oraz 1 głosem 

,,przeciw’’ podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/104/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kaliska. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego z Gminą Czarna Woda dotyczącego przejęcia przez Gminę Kaliska od 

Gminy Czarna Woda zadania w zakresie zapewnienia uczniowi z niepełnosprawnością 

transportu i opieki w czasie przewozu do placówki - Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-

Wychowawczego w Piecach. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – omówił projekt uchwały.  

 

 a) przedstawienie opinii Komisji Stałych 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych W. Babińska – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 b) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 c) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z 

Gminą Czarna Woda dotyczącego przejęcia przez Gminę Kaliska od Gminy Czarna Woda 

zadania w zakresie zapewnienia uczniowi z niepełnosprawnością transportu i opieki w czasie 

przewozu do placówki - Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w Piecach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” o podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/105/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Czarna Woda 

dotyczącego przejęcia przez Gminę Kaliska od Gminy Czarna Woda zadania w zakresie 

zapewnienia uczniowi z niepełnosprawnością transportu i opieki w czasie przewozu do 

placówki - Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w Piecach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 

15 maja 2024r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu oraz wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

 a) dyskusja 

Nie podjęto dyskusji.  

 b) podjęcie uchwały 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 15 maja 

2024r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu oraz wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Wiesława Babińska, Piotr Cywiński, Józef Dywelski, Kazimierz Głodek, Ilona Guzińska, Janina 

Knitter, Lucyna Koper, Marian Kujawski, Zbigniew Malinowski, Grzegorz Pawłowski, Jerzy 

Piotrzkowski, Marek Romanów, Zbigniew Szarafin, Zbigniew Toporowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marlena Narloch 

Marlena Narloch 

W wyniku przeprowadzonego głosowania po naniesieniu sygnatury Rada Gminy Kaliska 

w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” o podjęła: 

 

Uchwałę nr XVI/106/2025 Rady Gminy Kaliska z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr II/6/2024 Rady Gminy Kaliska z dnia 15 maja 2024r. w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej, ustalenia jej składu oraz wyboru Przewodniczącego i 

Zastępcy Przewodniczącego komisji. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki – zaprosił radnych na przemarsz ulicami z okazji Dnia 

Godności Osób z Niepełnosprawnościami. Następnie podziękował Radnemu M. Romanów za 

pełnienie funkcji Sołtysa Sołectwa Piece przez tak wiele lat.  

Radny Z. Malinowski -  zaprosił wszystkich na Gminne Obchody Dnia Strażaka.  

 

20. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Kaliska. 

Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin przedstawił informacje.  

21. Zakończenie Sesji. 

 Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Z. Szarafin o 

godz. 18:37 zakończył XV Sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

Przewodniczący 

 Rada Gminy Kaliska        

/-/ Zbigniew Szarafin 

 

P. Rostowska 

 


